
Innspill til skolestrukturdebatten 

 

Her er våre tanker rundt skolestrukturdebatten. Dette er en vanskelig debatt fordi den har så 
stor innvirkning på folk som bor i kommunen vår.  

 Vi mener at det i utgangspunktet ikke er for mye med 4 skoler i en så langstrakt 
kommune. Hvis skolene skal sammenslåes vil det føre til store transportetapper for 
mange av barna i kommunen. 

 Vi flyttet hit til bygda for under et år siden. Barna våre kjente på for store forhold i 
Trondheimsskolen. De gir nå uttrykk for at det å gå på en liten skole er tryggere og at 
de får mer hjelp i skolehverdagen.  

 Samtidig er vi også klare på at det godt kunne vært flere elever på Sør-Roan. Det kan 
bli sårbart når man blir for få.  

 En ny «storskole» i sentrum på Roan er bortkastet etter at tunellene i Bergfjorden 
kom. Sør – Roan skole er en skole med minimale utbedringsbehov og har plass til 
over 100 elever. Det vil være sløsing å bygge en ny rett i nærheten.  

 Vi tenker at de største barna er mindre sårbare med tanke på transport enn de 
minste barna. De er kanskje avhengige av å bli levert på SFO og dette vil føre til store 
konsekvenser for disse familiene.  

 En transportrute over åsene er utfordrende enten man kommer den ene veien eller 
den andre. Det er rasfarlige veier og tuneller må på plass i de siste åsene.  

 Vil man ha tilflytting i alle deler av kommunen, må det være et skoletilbud innenfor 
en rimelig avstand!  

Guro Maaø Nilssen  og Petter Brandsø


